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Vragen van het lid Westerveld (GroenLinks) aan de Minister voor Basis- en 
Voortgezet Onderwijs en Media over de aanhoudende onrust bij LVO 
Maastricht (ingezonden 4 september 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Aantal vmbo-leerlingen mogelijk het verkeerde 
diploma»?1 

Vraag 2
Klopt het dat leerlingen het verkeerde diploma hebben gekregen, er fouten 
zaten in de cijferlijsten en niet alle leerlingen zijn gebeld over de uitslag van 
de examens? Zo ja, hoe is het mogelijk dat er nog steeds grote (administra-
tieve) fouten worden gemaakt door LVO Maastricht? 

Vraag 3
Kent u het zelfevaluatierapport van het schoolbestuur?2 

Vraag 4
Gaat de Onderwijsinspectie nader onderzoeken hoe het kan dat het schoolbe-
stuur stelt dat hen «geen enkel signaal bekend was», terwijl ouders aangeven 
al jaren aan de bel te trekken? 

Vraag 5
Is de onderwijsinspectie voornemens om ook de verantwoording van het 
bestuur aan de medezeggenschapsraad en de rol van de raad van toezicht in 
het onderzoek te betrekken? 

Vraag 6
Is de voortdurende onrust en de zelfevaluatie voor u reden om opnieuw actie 
te ondernemen? Zo ja, wat gaat u doen? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.1limburg.nl/aantal-vmbo-leerlingen-mogelijk-verkeerde-
diploma?context=mostread

2 https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/ondanks-klachten-van-ouders-had-
scholenkoepel-geen-enkel-signaal-dat-examens-vmbo-maastricht-niet-op-orde-
waren~bae8e7fd/
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